
PROTOKÓŁ nr XXX/2020 

Z XXX NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 10 czerwca 2020 roku  

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 11:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p.  Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 1,  

a zakończono ok. godz. 12:30 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad pkt. 3 

i pkt. 4 dotyczących ustalenia stref płatnego parkowania pojazdów oraz stawek opłat  

za parkowanie w Strefie Płatnego Parkowania na terenie Gminy Miasta Sierpc ze względów 

merytorycznych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie z porządku obrad pkt. 3 i 4.  



 

Rada w głosowaniu:10 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzm. się” – przyjęła Wniosek 

formalny Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie z porządku obrad pkt. 3 i 4. – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Artur Dariusz Balcerowski, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof 

Rudowski, Krzysztof Skrzyński 

 

 

Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie dziennego porządku obrad..  

Rada w głosowaniu:10 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzm. się” – przyjęła dzienny porządek 

obrad – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Artur Dariusz Balcerowski, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof 

Rudowski, Krzysztof Skrzyński 

 

 

3. Uchwała ws.ustalenia strefy płatnego parkowania i jej Regulaminu na terenie miasta 

Sierpca. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

4. Uchwała ws. ustalenia stawek opłat za parkowanie pojazdów w Strefie Płatnego 

Parkowania na terenie Gminy Miasto Sierpc. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

 

 



5. Uchwała ws. ustalenia regulaminu nagradzania uzdolnionych dzieci i młodzieży 

realizujących obowiązek szkolny w szkołach podstawowych na terenie Gminy Miasto Sierpc. 

O scharakteryzowanie uchwały Przewodniczący RM poprosił Naczelnika WOK, p. M. 

Zdrojewskiego. Powiedział on, że projekt przewiduje, iż uczniowie, którzy są uzdolnieni,  

jak również pracowici, którzy są zaangażowani w różnych aspektach życia szkolnego, mają 

szansę być nagradzani przez Burmistrza Miasta Sierpca. Pierwszą formą nagradzania jest 

stypendium Burmistrza Miasta Sierpca za wyniki w nauce. Warunkiem otrzymania takiej 

nagrody jest uzyskanie średniej ocen 5,5 oraz wzorowego zachowania. Drugim rodzajem 

wyróżnienia jest nagroda pieniężna za udział w różnego rodzaju konkursach. Trzecia nagroda 

pieniężna jest przyznawana za osiągnięcia w zawodach sportowych  a czwarta za inne 

wybitne osiągnięcia ucznia w różnych dziedzinach oraz piąta za szczególne zaangażowanie  

w działalność wolontariacką, oczywiście udokumentowane. Wysokość tej nagrody zamyka 

się w kwocie do 1 tyś. zł. Są tez przewidziane nagrody rzeczowe dla uczniów, którzy 

osiągnęli maksymalną ilość punktów na egzaminie końcowym z co najmniej dwóch 

przedmiotów. Jeśli nie byłoby takiego ucznia, to wtedy nagrodę otrzymuje ten, kto uzyska 

najwyższy wynik w szkole. Z wnioskiem, który stanowi załącznik to tego projektu, o taką 

nagrodę występuje dyrektor Szkoły Podstawowej a terminem złożenia takiego wniosku  

jest 10 czerwca. Wnioski będą rozpatrywane przez pięcioosobową komisję. Radny,  

p. W. Frydrychowicz zapytał, jaki okres będzie brany pod uwagę, aby nominować ucznia  

do tej nagrody, czy to jest rok szkolny, czy kalendarzowy, czy co roku może taką nagrodę 

otrzymywać jeden uczeń, który co roku ma wysokie wyniki w nauce. Stwierdził również,  

iż zapomniano o wyróżnieniu osiągnięć drużynowych, jak również należałoby doprecyzować 

rejon i czy w zawodach sportowych mógłby być nagradzany uczeń do miejsca 6-stego.  

Pan Zdrojewski odpowiedział, że odpowiedź na pierwsze pytanie zawarta jest w §6 ust. 1, 

jeśli chodzi o drugie pytanie, to nie ma takiego zapisu, aby zamykać drogę uczniowi, który 

osiąga wyniki w kolejnym roku.  

W kwestii drużynowego nagradzania to jest duży problem, aby to unormować, ponieważ  

te nagrody są znaczące. Burmistrz powiedział, że skoro zostaje zwiększony budżet na ten cel, 

to nie widzi przeszkody, aby zostali nagrodzeni poszczególni członkowie drużyny. Ad vocem 

Radny Frydrychowicz stwierdził, że jednak ten zapis o indywidualnych osiągnięciach jednak 

wyklucza drużyny i wtedy wniosek może nie spełniać wymogów formalnych i zaproponował, 

aby znaleźć jeszcze jakieś wspólne rozwiązanie. Naczelnik WOK odpowiedział, że zapis  

w §5 pozwala wprowadzić rozwiązanie, które zaproponował p. Burmistrz. Burmistrz dodał, 

że taką możliwość daje też zapis w § 12 Regulaminu, ale decydujące zdanie będzie miała  

też powołana w tym celu komisja . Przewodniczący RM dopytał jeszcze o zapis § 11 podp. 3, 

czy chodzi tu o członków całej rady, nie tylko członków Komisji Oświaty. Naczelnik WOK 

potwierdził, że tak właśnie jest. Następnie głos zabrała Radna, p. B. Gil, pytając o zapis  

w § 4 uchwały, czy będzie ten Regulamin obowiązywał już w tym roku szkolnym  

oraz wyraziła swoje zaniepokojenie, że będzie to tylko wyścig po nagrody a nie zdrowa 

rywalizacja i dobre układy międzyludzkie czy przyjaźnie oraz zaproponowała, aby nagrody 

były symboliczne, jednakowe dla całej drużyny. Pan Zdrojewski odpowiedział, że nagrody 

będą obowiązywać od roku szkolnego 2020/2021. Burmistrz, p. J. Perzyński,  odniósł się 

jeszcze do wypowiedzi Radnej o drużynach, o tym, że będzie się im płacić za osiągnięcia,  

a przecież zapisu o drużynach w regulaminie nie ma. Radna wyraziła wątpliwość, czy 

uchwała powinna być przyjęta, czy jeszcze należałoby nad nią popracować. Radny,  

p. S. Jaworowski, dopytał o skład komisji, czy wszyscy jej członkowie mają prawo  

do oddawania głosu, włącznie z sekretarzem. Przewodniczący RM powiedział, że wszyscy 

członkowie mają prawo głosu. Burmistrz dodał, że właśnie dlatego został zwiększony skład 

Komisji o jednego członka, aby łatwiej można było rozstrzygać wynik głosowania. Radny,  



p. W.  Frydrychowicz wyjaśnił, że jego wypowiedź nie wskazywała na to, aby uczniowie 

przechodzili na zawodowstwo,  

ale żeby wszyscy byli traktowani jednakowo, bez względu na to, w jakiej dziedzinie osiągają 

wyniki. Radna wyjaśniła, że wyraziła tylko swój niepokój, iż nie jest to zawodowstwo, tylko 

przechodzenie na zawodowstwo. Naczelnik WOK podsumował, iż konstruując projekt 

Regulaminu starano się stworzyć go w formie precyzyjnej, ale na tyle elastycznej, aby krąg 

nagradzanych mógł się poszerzyć. Zadeklarował też przychylenie się do sugestii Radnego ,  

p. W. Frydrychowicza, aby miejsca od 1 do 6 również były nagradzane i w takiej postaci  

p. Zdrojewski zawnioskował o przegłosowanie tego projektu. Będzie więc poprawiony § 5 

pkt.2 i pkt. 3. Radny, p. J. Stachurski, poprosił o rekomendacje dla uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, p. W. Skorłutowskiego. Przewodniczący Komisji 

pokrótce scharakteryzował przebieg prac nad tym Regulaminem podczas jej posiedzeń, gdzie 

nie było żadnych zastrzeżeń do niego, jak również potwierdził, iż to właśnie na posiedzeniu 

Komisji padł wniosek o zwiększeniu liczby członków komisji rozpatrujących wnioski  

o przyznawanie nagród uczniom. Wyraził opinię, że w jego ocenie uchwała ta jest poprawna. 

Ad vocem Radny, p. J. Stachurski, podziękował p. Skorłutowskiemu za wyjaśnienia. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała ws. ustalenia regulaminu nagradzania uzdolnionych dzieci i młodzieży realizujących 

obowiązek szkolny w szkołach podstawowych na terenie Gminy Miasto Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzm. się” – podjęła Uchwałę 

217/XXX/2020 RM ws. ustalenia regulaminu nagradzania uzdolnionych dzieci i młodzieży 

realizujących obowiązek szkolny w szkołach podstawowych na terenie Gminy Miasto Sierpc 

– załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Artur Dariusz Balcerowski, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Rudowski, Krzysztof 

Skrzyński 

 

 

6. Uchwała ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 - 2029. 

Projekt tej uchwały scharakteryzowała Skarbnik, p. Katarzyna Joniak. Zmiany w niej zawarte 

dotyczą przesunięcia środków związanych z realizacją projektu eco Smart oraz przebudową 

ul. Sempołowskiej. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 - 2029. 



Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzm. się” – podjęła Uchwałę 

218/XXX/2020 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2029 – załącznik 

nr 6 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Artur Dariusz Balcerowski, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Rudowski, Krzysztof 

Skrzyński 

 

7. Uchwała ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 r. 

W tym punkcie głos również zabrała Skarbnik charakteryzując projekt uchwały. Radna,  

p. B. Gil, zapytała o rodzaj zmian w administracji oraz o wykonanie czterech inwestycji,  

czy miasto da radę je wykonać i dlaczego przy Eko Smarcie zdjętych jest 165 265 zł. Pani 

Joniak wyjaśniła, że jeśli chodzi o zmiany w administracji, to zostały przesunięte środki  

z niezrealizowanych zadań w 2019 r., odnośnie Eko Smart, dotyczy to wymiany lamp  

i słupów na terenie miasta Sierpca. Co do wykonania projektów inwestycyjnych Burmistrz 

zapewnił, że miasto nie będzie się z nich wycofywać i również aktywnie podchodzi  

do kwestii pozyskania środków z zewnątrz. Jednocześnie uszczuplane są wydatki, także  

na Urzędzie. Radny, p. W. Skorłutowski, zapytał, z czym są związane zmniejszenia na 

wydatki osobowe. Skarbnik; p. K. Joniak, wyjaśniła, iż jest to związane z tym, że większość 

zadań zostaje przesunięta na dłuższy termin realizacji, dlatego wynagrodzenia wprowadzono 

już do tego roku, aby nie zmieniać ich realizacji. Radna, p. B. Gil, podkreśliła, na podstawie 

kwoty środków przekazanych przez miasto (103 084,32 zł) na wspieranie Policji, że właśnie 

miasto i Rada Miejska poprzez wspieranie Policji dba o bezpieczeństwo mieszkańców. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 r. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzm. się” – podjęła Uchwałę 

219/XXX/2020 RM ws. . zmian uchwały budżetowej na 2020 r. – załącznik nr 7 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 



Artur Dariusz Balcerowski, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Rudowski, Krzysztof 

Skrzyński 

 

 

 

 

8. Zakończenie obrad. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XXX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 


